

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

2. Բ. Մառանջյան. Ադիտիվորեն օպտիմալ ռեկուրսիվ ֆունկցիաների խիստ էֆեկտիվ իմաստության մասին	391
Ա. Աբյան. Բազմությունների տեսության կանոնական տիպարներ	399
Ա. Հ. Ներսիսյան. Մերոմորֆ ֆունկցիաներով հավասարաչափ և շոշափումային մոտարկման մասին	405
Հ. Ս. Միխայիլյան. Վերջավոր ինդեքսով Q -նադիկալ ունեցող լցկալ վերջավոր խմբերի Q -կարտերյան ենթախմբերի մասին	413
Ս. Գ. Սեդրակյան. Կորերով տարածված ծալքի տիպի ինտեգրալ ձևափոխությունների շրջան մասին	424
Ֆ. Ա. Շամոյան. Մի հատուկ հաջորդականության կառուցումը, և անալիտիկ ֆունկցիաների որոշ հանրահաշիվներում փակ իդեալների ստրուկտուրան	440

С О Д Е Р Ж А Н И Е

Г. Б. Маранджян. О строго эффективной иммунности стержней аддитивно оптимальных рекурсивных функций	391
А. Абян. Канонические модели теории множеств	399
А. А. Нерсисян. О равномерной и касательной аппроксимации мероморфными функциями	405
Г. С. Микаелян. О Q -картеровских подгруппах локально конечных групп с Q -радикалом конечного индекса	413
С. Г. Седракян. Об обращении преобразования типа свертки по кривым	424
Ф. А. Шамоян. Построение одной специальной последовательности, и структура замкнутых идеалов в некоторых алгебрах аналитических функций	440

C O N T E N T S

H. B. Marandjian. On strongly effective immunity of the pivots of asymptotically optimal recursive functions	391
A. Abian. Set-theoretical canonical models	399
A. H. Nersisyan. On the uniform and tangential approximation by meromorphic functions	405
G. S. Mikaelian. On Q carter subgroups of locally finite groups with finite index Q -radical	413
S. G. Sedrakian. On the inversion of convolution type integral transformations along curves	424
F. A. Shamoian. Construction of a special sequence, and the structure of closed ideals in certain algebras of analytic functions	440